
 

Zápis ze šestého otevřeného zasedání SSH FF UK 
22. dubna 2025 

 
Schůze zahájena v 16:11 

Přítomni: Milan Zapletal, Marek Panocha, Adalbert Langer, Šimon Baldík, Tereza Hálová, 
Martin Wolf, online připojeny Markéta Prošková a Barbora Řehořová. 

Zápis provedl Martin Wolf. 

Program: 

1. Úvod 
2. Schválení programu 
3. Uplynulé akce  
4. Nadcházející akce  
5. Spolkové narozeniny 
6. Různé 
7. Závěr 

 

1. Úvod 
- Paní předsedkyně SSH FF UK Markéta Prošková srdečně přivítala přítomné, zahájila 

zasedání výboru a představila program schůze. 

 

2. Schválení programu 
- Program byl schválen přítomnými členy výboru poměrem hlasů 5-0-0. 

 

3. Uplynulé akce 
- 28. 3. – exkurze do UPM – JOSEF KOUDELKA RUINY – akci měl na starost 

tajemník Spolku Martin Wolf, ten shrnul, že akce sice neměla příliš velkou účast, ale 
prohlídka byla velmi vydařená a zúčastněným se moc líbila. 

- 31. 3. – filmový klub, promítání filmu Kung Fury – nikdo z přítomných na akci nebyl, 
proto bylo jen obecně shrnuto skrze informace od organizátorů – předsedy DK 
Vjačeslava Glazova a člena DK Václava Paděry – že se akce vydařila. 

- 4. – představení knihy Watching the Jackals – akci organizovala paní 
místopředsedkyně Barbora Řehořová, velice se podle ní podařila, spoluorganizátoři 
akce z ÚSD byli nadšení a nabídli spolupráci na dalších podobných akcích. 

- 15. 4. – exkurze do botanické zahrady – organizoval pokladník FFabuly Šimon Baldík, 
účast byla malá, akce ale proběhla ve velmi dobré náladě. 

- 20. 4. – Spolkohraní – přítomný člen spolku Milan Zapletal shrnul, že akce byla 
příjemná, v malém počtu lidí, což u spolkohraní nevadí, návštěvnost ovlivnilo patrně 
to, že se akce konala na Boží hod. 



 

 

4. Nadcházející akce 
- 24. 4. – Exkurze na Vyšehrad – akci zařizuje Václav Paděra, skupinu po Vyšehradě 

provede člen spolku Jan Müller, bude spojena se spolkohospodou v hospůdce Na 
Hradbách; výbor pochválil členovi výboru Adalbertu Langerovi krásnou grafiku 
plakátů. 

- 28. 4. – Debata: Město jako zrcadlo polistopadové transformace – organizuje Markéta 
Prošková, vše je domluvené, hosté odsouhlasili, že si chtějí debatu moderovat sami 
jako vzájemnou diskuzi, paní předsedkyně řekla, že je vše připravené s výjimkou darů 
pro hosty. 

- 5. – Majáles – stánek FFabuly zařídí Martin Wolf, obstará pro návštěvníky historickou 
tajenku i to, že se dopraví všechno, co je potřeba (rollup, merch) do Kampusu 
Hybernská. Zbývá jen poprosit členstvo o účast a pomoc se stánkem. 

- 5. – Představení studentské práce Bereniky Čejkové – akci organizuje Martin Wolf, 
zajistí dar pro přednášející, grafika je připravena, čeká se jen na potvrzení rezervace 
místnosti v novém rezervačním mailovém systému fakulty.  

- Barbora Řehořová sdělila, že pan doktor Mikuláš Pešta z ÚSD poprosil Spolek o 
propagaci dalších akcí, které proběhnou 5. 5. a 6. 5., výbor souhlasí. 

- Memoriál knížete Vladivoje – již zkušený Marek Panocha se opět ujme organizace 
této tradiční spolkové akce; řekl, že je třeba najít datum, pořádá se vždy v pátek během 
června, což se kryje se státnicemi i zkouškami ve zkouškovém a státnicovém – po 
kratší diskuzi se výbor usnesl na datu konání 20. 6. Marek Panocha poděkoval a budu 
nadále jednat se spolkem ohledně objednávky vladivojového merche. 

- Spolkový ples – Barbora Řehořová řekla, že se nyní jedná s možnými místy, kde by se 
pořádal, bude se muset vymyslet rozpočet, ten bude odviset od požadavků na akci; 
výbor se  usnesl poměrem hlasů 5-0-0, aby pan pokladník uvolnil z rozpočtu finanční 
balíček v hodnotě 15 000 Kč na pronájem prostor. Šimon Baldík při té příležitosti 
obeznámil výbor s dobrou finanční situací Spolku a s tím, kolik peněz je možné ještě 
zodpovědně do konce funkčního období uvolnit na platby. 

 

5. Spolkové narozeniny 
- Po vyčerpání předchozích bodů se ujala slova paní místopředsedkyně, která poprosila 

výbor o schválení nákladů na organizaci spolkových narozenin v odhadované 
maximální výši 25 000 Kč; schváleno poměrem hlasů 5-0-0; následovala rozprava o 
dílčích položkách, podle informací Václava Paděry chce Klub Betlémská zálohu cca 
5000 Kč, kterou bude třeba propít; řešilo se, kolik piva Spolek proplatí, Markéta 
Prošková by koupila tři sudy piva a jeden s nealkem, Milan Zapletal se zeptal, jestli 
bude i jiné pití než pivo a nealko, v řešení jsou lahve s vínem. 

- Tombola – obstarává Martin Wolf, chtěl by do ní klasicky zařadit knihy, salám, 
alkohol, merch a balíčky s tematikou 15. narozenin, další překvapení se ještě musí 
probrat, padlo několik podnětných návrhů. 



 

- Protože chlebíčky zdražily, koupí se jich méně, bude jich 100 kusů, dorty budou opět 
dva, jeden vegan, jeden běžný. 

- Martin Wolf v souladu s povinnostmi tajemníka rozešle e-mailem pozvánku všem 
vyučujícím i členstvu. 

 

6. Různé 
- Martin Wolf poznamenal, že na výrobě merche se v uplynulém měsíci zapracovalo, 

placková brigáda proběhla 15. 4. v Historickém kabinetu, dík za pomoc patří milým 
kolegům Štěpánu Šambergerovi, Jakubu Valuchovi a Janu Müllerovi. Výroba 
dárkových tašek probíhá, dosud také nedorazila zásoba objednaných propisek; grafika 
motivu záložek je připravena, je ještě potřeba připravit samotné záložky a pak je 
vytisknout. Za pomoc srdečně poděkoval Barboře Řehořové. 

 

7. Závěr 
- Výbor vřele děkuje Milanovi Zapletalovi za zapůjčení jeho technické aparatury, díky 

které mohlo proběhnout zasedání v semi-hybridní formě. 
- Předsedkyně Markéta Prošková poděkovala za hladký průběh zasedání a energii, 

kterou do organizace akcí všichni přítomní vkládají, a následně ukončila schůzi. 
- Schůze skončila v 17:30. 

 


